
  

 

 

 

 

Besvarelse af samrådsspørgsmål E 

 

Tak for spørgsmålet. 

 

Det er et kendt faktum, at vi i øjeblikket ser et 

stort antal asylansøgere komme til Danmark.  

 

Og det er også spørgerne bekendt, at asyl-

spørgsmål hører under justitsministerens res-

sort.  

 

Justitsministeren har allerede besvaret samråds-

spørgsmål E glimrende.  

 

Derfor vil jeg hellere bruge den tid, vi har til det-

te samråd, til at besvare samrådsspørgsmål F, 

som rent faktisk hører under mit ressortområde.  
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